



**Emaar Properties PJSC**  
P.O. Box 9440 Dubai  
United Arab Emirates

tel: 971.4.3673333  
fax: 971.4.3673000

enquiry@emaar.ae  
www.emaar.com

22 June 2009

**Ms Fahima Abdul Razzak Al Bastaki**  
**Senior Vice – President – Market Development Division**  
**Dubai Financial Market**  
**PO Box: 9700**  
**Dubai**

Dear Ms Bastaki,

**Sub: Clarification Bloomberg Article re: Retail/Mall expected 2009 Revenue**

We refer to your letter dated 22 June 2009 (ref: 42815/2009) in reference to the aforementioned subject.

The information in respect of the Malls and Retail revenue being at the level of AED 1 billion approximately is existing public information. The revenue level was mentioned in the Chairman's interview with Al Arabiya TV channel dated May 17, 2009 and was reported in various media channels.

We hope the above clarifies your queries and please do not hesitate to inform us if you require any further information.

Yours Sincerely

A handwritten signature in purple ink, appearing to read "V K Gomber".

**V K Gomber**  
**Group Chief Executive Officer**

8



Emaar Properties PJSC  
P.O. Box 9440 Dubai  
United Arab Emirates

tel: 971.4.3673333  
fax: 971.4.3673000

enquiry@emaar.ae  
www.emaar.com

التاريخ: 22 يونيو 2009

المحترمة السيدة / فهيمة عبد الرزاق البستكي  
نائب رئيس أول دائرة تطوير السوق  
سوق دبي المالي  
ص.ب.: 9700  
دبي

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: توضيح بخصوص مقالة بلومبرغ  
حول الإيرادات المتوقعة للعام 2009 من الأسواق التجارية

بالإشارة إلى رسالتكم بتاريخ 22 يونيو 2009 (المرجع: 2009/42815) بخصوص الموضوع المذكور أعلاه، نحيطكم علماً بما يلي:

إن المعلومات المتعلقة ببلوغ إيرادات الأسواق التجارية حوالى مليار درهم هي معلومات متوفرة في متناول العموم. فسبق أن أتى رئيس مجلس الإدارة في المقابلة التي أجرتها معه قناة "العربية" بتاريخ 17 مايو 2009 على ذكر مستوى الإيرادات الذي تم إعلانه أيضاً عبر العديد من وسائل الإعلام.

ونأمل أن نكون قد أجبنا عن استفساراتكم بهذا الشأن ولمزيد من المعلومات يرجى عدم التردد بالاتصال بنا.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

في كيه قومبر  
المدير التنفيذي لمجموعة شركات إعمار